

အတွဲ 31

Dekalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း မိသားစုများသို့၊ မင်္ဂလာပါ

အားလုံးအတွက် အကျိုးပြုသော ရက်သတ္တပတ် ဖြစ်ပါလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ ဧပြီလထဲသို့ရောက်ရှိလာသည့်အလျောက် နွေဦးရာသီ အတွက် ပြင်ဆင်နေချိန်တွင် COVID-19 ရောဂါကူးစက်မှုအား လျော့ချရန် မိမိတို့၏အပိုင်းများကို လုပ်ဆောင်ကြရန် လူတိုင်းအား ကျွန်ုပ် အားပေးတိုက်တွန်းလိုပါသည်။ ပုံမှန်သဘာဝသဘောသို့ပြန်သွားရန် ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးက စိုးရိမ်ကြသည်မှာ ကျွန်ုပ် သိပါသည်။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့သည် လူမှုရေး အလှမ်းဝေးကွာခြားနေခြင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ နှာခေါင်းစည်းများ တပ်ဆင်ခြင်း၊ လက်များကိုဆေးကြောခြင်း များကို ကျွန်ုပ်တို့ တည်မြဲစွာ ဆက်လက် လေ့ကျင့် လုပ်ဆောင်သွားရမည်ဖြစ်ပြီး ရောဂါထိန်းချုပ်ရေး နှင့် တားဆီးကာကွယ်ရေး စင်တာများ၏ ရောဂါထိန်းချုပ်လျော့ချရေး နည်းဗျူဟာများကို ဆက်လက် လိုက်နာသင့်ပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ ပိတ်ရက်ကာလအတွင်း၌ လုံခြုံအန္တရာယ်ကင်းစွာ နေပါ။ သင်တို့အား လာမည့် ဧပြီလ 12 ရက်နေ့တွင် ပြန်လာရန် ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်နေပါမည်။

ပိတ်ရက်ကာလအတွင်း အစားအစာ ဖြန့်ဖြူးပေးဝေမှု

DCSD မှ ပိတ်ရက်ကာလအတွင်း အစားအစာ ဖြန့်ဖြူးပေးဝေမှုကို လာမည့် စနေနေ့၊ ဧပြီလ 3 ရက်၊ 2021 ခုနှစ်၊ နံနက် 11 နာရီ မှ ညနေ 2 နာရီ အထိ International Center ဘက်ခြမ်းရှိ Administrative & Instructional Complex ၌ ပြုလုပ်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။ Atlanta Community Food Bank မှ ခုနှစ်-ရက် အေးခဲ အစားအစာဘူး 2,100 နှင့် လက်ဆတ်စွာ ထုတ်လုပ်ထားသော အသီးအနှံများကို မိသားစုများသို့ ခရိုင်က ဖြန့်ဖြူးပေးဝေသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

မိဘများအား ယာဉ်ရပ်နားရန်နေရာသို့ ညွှန်ကြားပေးမည့် ဆိုင်းဘုတ်များ ရှိပါလိမ့်မည်။ မိသားစုများသည် ယာဉ်မောင်းဝင်လာစဉ်အတွင်း၌ မိမိတို့၏ ယာဉ်ထဲတွင် ဆက်လက်ရှိနေရမည် ဖြစ်ပြီး ကျောင်း အစာအဟာရ ဝန်ဆောင်မှုများဆိုင်ရာ ဝန်ထမ်းမှ အိုင်တမ်များကို ယာဉ်ထဲသို့ ထည့်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များအတွက် ကျေးဇူးပြုပြီး ကျွန်ုပ်တို့ ဝဘ်ဆိုဒ်တွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

COVID-19 ရောဂါစစ်ဆေးမှု

အလုပ်သမားများ၊ ကျောင်းသားများ နှင့် မိသားစုများ အတွက် COVID-19 ရောဂါစစ်ဆေးမှု အစီအစဉ်ကို ကျွန်ုပ်တို့ အပြီးသတ်စီစဉ်ထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ စစ်ဆေးမှုအား Bethune အလယ်တန်းကျောင်း နှင့် Cross Keys အထက်တန်းကျောင်း တို့၌ တနင်္လာနေ့များနှင့် အင်္ဂါနေ့များတွင် နံနက် 10 နာရီ မှ ညနေ 5 နာရီ အထိ သော်လည်းကောင်း၊ Doraville United မူလတန်းကျောင်း၌ ကြာသပတေးနေ့များတွင် နံနက် 10 နာရီ မှ ညနေ 5 နာရီ အထိသော်လည်းကောင်း ပြုလုပ်ရရှိနိုင်ပါသည်။ အခြားသောနေရာများအတွက်အား နောင်လာမည့်ရက်များ၌ ပြုလုပ်သွားရန် သုံးသပ် ထားပါသည်။

စစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်ပေးရန် Top Dog Solutions, Inc. နှင့် ဆက်လက်ပြီး လက်တွဲလုပ်ဆောင်သွားရန် ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ပါသည်။ စစ်ဆေးမှု ရွေးချယ်မှုများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းအသိုင်းအဝိုင်းအတွက် ဝန်ဆောင်မှုများပေးပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများနှင့် ကျောင်းသားများတို့အား ဘေးကင်းစွာ ဆက်လက်ထားရှိစဉ်တွင် အခြေအနေကိုကြိုတင်ဖန်းတီးနေနိုင်ရန် အထောက်အကူပြုပါသည်။ ထိုရွေးချယ်မှုကို ရွေးချယ်သူများအတွက် အချက်အလက်များဖြင့် ဆက်လက်ပံ့ပိုးသွားပေးရန် နှင့် ကာကွယ်ဆေး ရယူရရှိရန် ကျွန်ုပ်တို့ ကတိကဝတ်ပြုပါသည်။

နာမည်စာရင်းသွင်းရန် ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။

မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးပွဲများ

ကျောင်းသား၏ ရလဒ်အပေါ် နှင့် နောက်နှစ် လူကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျင့်ဖြင့် လေ့လာသင်ယူမှုအတွက် အစီအစဉ်အပေါ် ဆက်လက် အာရုံစိုက်ရန် မည်မျှအရေးကြီးကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး သဘောတူပါသည်။ 2021-2022 ကျောင်းစာသင်နှစ်နှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD

အသိုင်းအဝိုင်းထံမှ အတွေး အခေါ်များနှင့် ထင်မြင်ချက်များကို ရယူစုဆောင်းရန် လာမည့် ဇူလိုင်လ 27-29 နေ့တွင် ဒေသဆိုင်ရာ/ အသိုင်းအဝိုင်း မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးကို ကျွန်ုပ်တို့ ပြုလုပ်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။ DCSD သည် ကျွန်ုပ်တို့ ကျောင်းသားများ၏ ပညာရေး၊ လူမှုရေး၊ စိတ်ခံစားမှုဆိုင်ရာ နှင့် အပြုအမူဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များအတွက် စဉ်းစားဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။

အကယ်၍ မိသားစုအနေဖြင့် အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် လေ့လာသင်ယူခြင်းကို ရွေးချယ်ပါက တစ်ပြိုင်တည်း (ဆရာမှ ဦးဆောင်ပြီး သင်ကြားပို့ချမှုအား တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်ခြင်း) နှင့် တစ်ပြိုင်တည်းဖြင့်မဟုတ်သော (ဆရာမှ ဦးဆောင်ပြီး သင်ကြားပို့ချမှုအား အွန်လိုင်းဖြင့် အချိန်အစစ်အမှန် တစ်ချိန်တည်း၌ မဟုတ်သော) လေ့လာသင်ယူမှုများတွင် အပြည့်အဝ ထိတွေ့ပါဝင်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ သေချာအောင်ပြုလုပ်လိုပါသည်။ အဆိုပါ မြို့တော်ခန်းမအစည်းအဝေးများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုများအား အကောင်းဆုံးပံ့ပိုးထောက်ပံ့မှုပြုရန် နည်းလမ်းများပေးပါသည်။

မြို့တော်ခန်းမအစည်းအဝေးများနှင့်ပတ်သက်ပြီး နောက်ထပ်သော အချက်အလက်များကို လာမည့် အပတ်များတွင် ကျွန်ုပ်တို့ အသိပေးသွားပါမည်။

အပိုဆုကြေးများ

K-12 ပြည်သူပိုင်ကျောင်းတိုင်းရှိ ဆရာနှင့် အခြားသော ပညာရေး ဝန်ထမ်းများအား တစ်ကြိမ် အပိုဆုကြေး အတွက် ပြည်နယ် ပညာရေးဘုတ်အဖွဲ့မှ အတည်ပြုခဲ့သည့်အကြောင်းကို ယခင်အပတ်က ကျွန်ုပ် အသိပေးခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အရည်အချင်းပြည့်မီသည့် အလုပ်သမားများသို့ ပေးချေမှုအား DCSD မှ တိုးချဲ့ရွေးချယ်ထားကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့၏မြေပြင်စွာ ကြေငြာလိုပါသည်။ အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော် မိမိတို့၏ ကျောင်းသားများသို့ ကူညီထောက်ပံ့မှုအား DCSD မှ တန်ဖိုးထား သောကြောင့် အပိုဆုကြေးကို ကျွန်ုပ်တို့ တိုးမြှင့်ခဲ့ပြီး အရည်အချင်းပြည့်မီသည့် အလုပ်သမားများသို့ စုစုပေါင်း ပေးချေမှုမှာ ဒေါ်လာ \$1,000 နှင့် \$500 ဖြစ်ပါသည်။ ပေးချေမှုကို သိမ်းဆည်းရန် ဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် နှုတ်ယူမှုအား နောက်ဆက်တွဲ အမှုထမ်းလစာ စာရင်းတွင် ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

နောက်လာမည့်အပတ်မှစတင်ပြီး ဤအဆိုပါအပိုဆုကြေးများကို ဖြန့်ဝေပေးခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျေးဇူးတင်ခြင်းကို ပြသသွားရန် ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ပါသည်။

ပရောင်းမိကပွဲ/စီနီယာ လှုပ်ရှားမှုများ

ခရိုင်မှ ၎င်း၏ အဆောက်အဦများကို ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြီး ဖြစ်ပါသော်လည်း ကျောင်းများ အများစုမှာ ရိုးရာကပွဲ၊ သို့မဟုတ် အတန်းအခွန်နှင့် အခကြေးငွေကောက်ခံစုဆောင်းခြင်းများ ကဲ့သို့သော လူကိုယ်တိုင်ဖြင့်ပါဝင် ဆောင်ရွက်လှုပ်ရှားမှုများ ပြုလုပ်ရန်အတွက် အစီအစဉ်မရှိသေးပါ။ လက်ရှိ ကျန်းမာရေး နှင့် ဘေးကင်းလုံခြုံမှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များအား နေရာတကျလိုက်နာမှုကြောင့် နှင့် စီစဉ်ရေးဆွဲရန် အချိန်မလုံလောက်မှုကြောင့် ရိုးရာကပွဲကို ယခုနှစ်တွင် အတည်ပြုလုပ် ဆောင်ခြင်း ရှိမည်မဟုတ်ပါ။

စီနီယာ အပတ် ဆောင်ရွက်လှုပ်ရှားမှုများအတွက် ဆန်းသစ်သော အကြံပြုချက်များ နှင့် လမ်းညွှန် ချက်များကို ပြင်ဆင်ရန် အထက်တန်းကျောင်း အချက်အချာအဖွဲ့ ကျောင်းအုပ်ကြီးများသည် COVID-19 Think Tank ၊ ကျောင်းသားခေါင်းဆောင်များ၊ မိသားစုများနှင့် ဝန်ထမ်းများ တို့နှင့်အတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ စီနီယာ အပတ်ကို ကျွန်ုပ်တို့၏ စီနီယာကျောင်းသားများအတွက် အမှတ်ရစေသောအတွေးအကြံများဖြင့် ဖန်တီးပေးရန် အဓိကထားမည်ဖြစ်ပါသည်။

Magna Award

ခရိုင်၊ အထူးသဖြင့် မိဘနှင့် မိသားစု ပါဝင်ချိတ်ဆက်မှု ဌာန (Parent and Family Engagement Department) အား National School Boards Association (NSBA) 2021 Magna Award အဖြစ်သတ်မှတ်ခြင်းခံရသည့် ဆုကို ရရှိသောကြောင့် ကျွန်ုပ် ဂုဏ်ပြုလိုပါသည်။ DCSD သည် ၎င်း၏ ရှယ်ယာတန်ဖိုး ကတိကဝတ်အတွက် 27 ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည် Magna Awards ဆုပေးပွဲအစီအစဉ်တွင် ပထမဆုံးအနိုင်ရသူအဖြစ် အသိအမှတ်ပြုခံရပါသည်။ DCSD သည် အနိုင်ရသူ 15 ခုထဲမှ တစ်ခု အပါအဝင်ဖြစ်ပါသည် - ဤဂုဏ်ပြုခြင်းဆုကို တစ်နိုင်ငံလုံး၌ အလွန်ကောင်းသော ဆု သုံးခု နှင့် ပထမဆုံးဆု 12 ဆု လက်ခံရရှိခဲ့ပါသည်။

မိဘများ၏ ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ နှင့် ကျွမ်းကျင်အတတ်ပညာဆိုင်ရာ ကြီးထွားမှုနှင့် ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် DCSD ၏ မိဘနှင့် မိသားစု ပါဝင်ချိတ်ဆက်မှု IMPACT မော်ဒယ်လ်သည် ခေါင်းစဉ် I ကျောင်းသား ပညာရေး ပံ့ပိုးမှုနှင့် လိုက်နာမှု ဝန်ဆောင်မှုထက်ကျော်လွန် တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။ လုပ်ငန်း၏ အဓိကအချက်အချာမှာ အချိန်ကြာလာသည်နှင့်အမျှ မိဘများအား တက်ကြွသော ပံ့ပိုးသူများအဖြစ် ပါဝင်လာရန် နှင့် စိတ်ပါအောင်ဆွဲဆောင်ရန် (IMPACT) ဖြစ်ပါသည်။ အဖွဲ့မှ ကျောင်းသားများ၏ ပညာရေးတက်လမ်းတွင် မည်ကဲ့သို့ မည်သည့်အချိန်၊ နှင့် မည်သည့်နေရာ များတွင် မိဘများပါဝင်လာသည့် အများဆုံး အရေးတကြီးဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်သော ဧရိယာများအား အကျိုးသက်ရောက်မှုဖြစ်စေကြောင်း တင်ပြခဲ့သည်။

မိသားစုများအား ပံ့ပိုးမှုခြင်းဆိုင်ရာ ခရိုင်၏ လုပ်ဆောင်ရန် မစ်ရှင်မှာ မိမိတို့၏ ကျောင်းသားများ ပညာရေး သက်မွေးမှုသည် တိုးတက်မှု၊ လေ့လာသင်ယူမှု အတွက် နှင့် အောင်မြင်မှု ကွာဟမှု စသည်များတွင် ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆက်စပ်လွှမ်းခြုံသော မဟာဗျူဟာ ဖြစ်လာသည်။ ဤဆုအတွက် အလွန် ရသင့်ရစံထိုက်ပါသည်။ ဤအတွက် ထပ်မံ ဂုဏ်ယူပါသည်။

လိင် အသွင်ပြောင်းခြင်း နေ့

ပြီးခဲ့သည့် မတ်လ 31 ရက်နေ့တွင် ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်းရှိ လိင်အသွင်ပြောင်းသူ နှင့် ဒွိစုံ-မဟုတ်သော သူများတို့သည် လိင် အသွင်ပြောင်းခြင်းနေ့ ကို အသိအမှတ်ပြုခဲ့သည်။ လိင် အသွင်ပြောင်းခြင်း နေ့ (TDOV) ကို Michigan-အခြေစိုက် လိင် အသွင်ပြောင်းခြင်း လှုပ်ရှားသူ နှင့် Michigan လိင် အသွင်ပြောင်းခြင်း အလုပ်အမှုဆောင် ဒါရိုက်တာ Rachel Crandall မှ 2009 ခုနှစ်တွင် တည်ထောင်ခဲ့သည်။ ၎င်းအား လိင် အသွင်ပြောင်းခြင်း နှင့် လိင်-လိုက်လျောညီထွေမရှိသော သူများတို့၏ အောင်မြင်မှုကို ဆင်နွှဲရန်နေ့အဖြစ် စတင်ခဲ့ပြီး ၎င်းသည် LGBTQ အသိုင်းအဝိုင်းအတွက် အရေးကြီးသောနေ့ ဖြစ်ပါသည်။

DCSD သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ ဆရာများ၊ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့ဝင်များ နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းထဲတွင်ရှိသော LGBTQ အသိုင်းအဝိုင်း၏ အဖွဲ့ဝင်များ အားလုံးတို့ကို ဂုဏ်ပြုခဲ့ပါသည်။

ကျေးဇူးပြု၍ ဘေးကင်းလုံခြုံစွာနေထိုင်ရန် သတိရပြီး သင်၏နေ့ဦးရာသီပိတ်ရက်မှာ ပျော်ရွှင်ပါစေ။

ကျိုးနွံစွာဖြင့်

Mrs. Cheryl Watson-Harris